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Адрес Techpack Solutions 
Dongwon Systems 
264, Oehang 1-gil 
Gunsan-si 
Jeollabuk-do

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
As an industry leader that supplies 40% of the glass bottles in Korea, we have been a long-standing partner of major Korean corporations as well as
leading global corporations and are contributing to the growth of client companies by offering a wide variety of capacities and colors. We use superior
technology and ensure high quality.

Every year we produce 260,000 tons of glass bottles, which is the largest production quantity in Korea. We obtained a high level of glass bottle
technology. For example, through technical cooperation with Toyo Glass, a world-class bottle manufacturer, we became the first in Korea to reduce the
weight of one-way bottles using NNPB(narrow neck press blow) technology, and developed new colors for our bottles, such as cobalt and dark
emerald.

We are now using our advanced technologies to produce bottles of various colors, including flint and amber, and various sizes ranging from 50ml to
5L. We are the only company in Korea to have a broad supply system covering the liquor, food & beverage and pharmaceutical markets.

Company Profile of Techpack Solutions

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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